

2020 邵逸夫生命科學與醫學獎得獎人

The Shaw Laureate in Life Science and Medicine 2020

格奧爾格·內格爾 Georg Nagel

德國維爾茨堡大學分子植物生理學教授

Professor for Molecular Plant-Physiology, Physiological Institute –
Department of Neuroscience, University of Würzburg, Germany

格奧爾格·內格爾 (Georg Nagel) 在 1953 年於德國魏恩加滕出生，目前是德國維爾茨堡大學分子植物生理學教授。他於德國康斯坦茨大學修讀生物及生物物理學，1988 年於德國法蘭克福大學取得博士學位。在美國耶魯大學和美國洛克菲勒大學完成博士後研究工作後，他於 1992 年返回德國，擔任馬克斯普朗克生物物理研究所生物物理化學系組長。他自 2004 年起出任維爾茨堡大學分子植物生理學和生物物理學教授。

Georg Nagel was born in 1953 in Weingarten, Germany and is currently a Professor for Molecular Plant-Physiology at the University of Würzburg, Germany. He studied Biology and Biophysics at the University of Konstanz, Germany and received his PhD from the University of Frankfurt, Germany in 1988. After postdoctoral work at Yale University, USA and Rockefeller University, USA, he returned to Germany in 1992, as a group leader in the Department of Biophysical Chemistry at the Max Planck Institute of Biophysics. Since 2004, he has been Professor of Molecular Plant-Physiology and Biophysics at the University of Würzburg.

相片提供 Photo Credit: @Christian Wiese/ University of Würzburg

